
 
   

 
Nr.   Navn   Adresse  
1  Anne Catherine Freiesleben Sias  Statholdervej 10, st. tv  
2  Camila Gabriela Borda Errboe  Statholdervej 6, st. tv  
3  Daniel Møller  Statholdervej 10,4 th  
4  Elzbieta Wiktoria Wrobel-Wilk  Statholdervej 10,3 tv  
5  Katrine Birk Kierulff  Tagensvej 169, 1. th  
6  Kristiana Alexandrova Nikolova  Statholdervej 6, st. th  
7  Mikkel Nielsen  Statholdervej 6, 3. th  
8  Susanne Langer Bang  Statholdervej 2,1 th  
   
Nr.  Navn  Høringssvar  
1  Anne Catherine Freiesleben Sias  Den trænger virkelig.  
2  Camila Gabriela Borda Errboe  Ønskes så mange frugt-

træer og -buske som mu-

ligt.  
3  Daniel Møller  Fantastisk  
4  Elzbieta Wiktoria Wrobel-Wilk  1. I de sidste år har vores 

andelsboligforening har 

haft mange udgifter i for-

bindelse med renovation 

af bygningen og snart flere 

pga. altaner, som kræver 

lån. Fornyelse af gården er 

forbundet igen med 

lån.   2. Dårlig placering for 

beboer af affaldsper-

gola.  3. Fjernelse af P-

pladser, som nogle beboer 

har brug for.  
5  Katrine Birk Kierulff  Det ser virkelig fint ud! Hå-

ber det bliver vedta-

get.    Jeg kan dog godt 
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blive lidt bekymret over 

om der bliver cykelparke-

ringspladser nok? Der står 

at de nuværende 80 plad-

ser bevares, men det lader 

ikke på nuværende tids-

punkt til at være tilstrække-

ligt.  
6  Kristiana Alexandrova Nikolova  Ønske om børnegynge 

og/eller mere lege-

plads.  Ønske om oran-

geri/drivhus, hvor der kan 

være bord og stole.  
7  Mikkel Nielsen  Hej, tak for et godt pro-

jekt.  Jeg har en enkelt 

kommentar til projektet 

omkring AB Statholder. 

Jeg kan se, at der er udført 

bede/begrønnede områ-

der helt op til facaderne af 

AB Statholder. Dette er lidt 

problematisk, da der er en 

større risiko for nedsivning 

af fugt langs kældervæg-

gene. Kælderen er på nu-

værende tidspunkt tør, og 

der er ikke udført dræn 

langs AB Statholder.    Mit 

ønske er, at der bliver etab-

leret fast belægning 1,5 

meter ud fra facaden på 

AB Statholder.    Dette blev 

også nævnt over for de før-

ste rådgivere i den indle-

dende del af projektet.  
8  Susanne Langer Bang  Jeg glæder mig??    
 

 


